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Vragen PRO inzake het interpellatiedebat over de 
gang van zaken bij de noodopvang in het Van der 
Valk-hotel 
 
PRO is altijd voor een humane, snelle en gedegen opvang van asielzoekers 
geweest. Over de optie om asielzoekers in het Van der Valk hotel te kunnen 
opvangen was er voor ons dan ook geen discussie.  
 
Wel hebben wij vraagtekens bij de wijze waarop besluitvorming heeft 
plaatsgevonden. Ook de wijze waarop is omgegaan met de inspraakmogelijkheden 
van de inwoners van onze gemeente heeft bij ons vragen opgeroepen, met name 
daar waar het gaat over leefomgeving en veiligheid. 
 
De fractie van PRO heeft besloten het verzoek tot dit interpellatiedebat mede in te 
dienen vanuit de beweegreden dat wij graag meer helderheid krijgen omtrent de 
juridische basis die ten grondslag ligt aan de besluitvorming en de wijze waarop het 
gehele proces is verlopen. Vooral om hier lering uit te trekken en een dergelijk 
verloop in toekomstige situaties te voorkomen.  
 
Vragen aan het college 
1. Was er naar uw mening voldoende juridische basis om op tot deze handelwijze 

en besluitvorming te komen? 
2. Kunt u aangeven welke interne of externe juridische voorbereiding er 

voorafgaand aan het gehele proces heeft plaatsgevonden? 
3. Hoe kijkt het college aan tegen de uitspraak van de rechter dat de inwoners 

geen mogelijkheden hebben gehad van inspraak, bezwaar en beroep? 
4. Als u het gehele proces nu achteraf nader beschouwt, wat heeft u er dan van 

geleerd en wat zou u nu anders doen? 
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